
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr LXVII/23  

LXVII sesja nadzwyczajna RM w dniu 5 maja 2023 r.  

Obrady rozpoczęto 5 maja 2023 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:15 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Agnieszka Dorawa 

6. Beata Kołota 

7. Wiesław Kowalski 

8. Tomasz Pacek 

9. Szymon Raczyński 

10. Tadeusz Szczepański 

11. Marzanna Szewczyk 

12. Alicja Żaguń 

Nieobecni, usprawiedliwieni Radni: Mariusz Damrat, Justyna Gapska, Adam Michalak. 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad 

LXVII sesji nadzwyczajnej RM ?  

Radni nie wnieśli.  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad ? 

 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Mariusz Damrat, Justyna Gapska, Adam Michalak. 

 

Wniosek o zwołanie LXVII nadzwyczajnej sesji stanowi – zał. 3 do niniejszego protokołu.  

Porządek obrad LXVII sesji nadzwyczajnej został przyjęty jednogłośnie (zał. 4) 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Inowrocławskiemu. 

 

I. Konopa – Dyrektor WIiPP - przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radny T. Pacek – jaka oprócz odcinka 900 m, który ma być połączony z drogą S10,  

dokładnie liczba km będzie przebiegała przez naszą Gminę, nie licząc nowej S10.  

I.Konopa – Dyrektor WIiPP – odpowiedziała, że żadna, tylko i wyłącznie dot. to węzła 

Solec Kujawski do Parku Przemysłowego, tylko tego zjazdu.   

D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM – zapytał jaka jest gwarancja, że droga ta będzie 

przebiegała dokładnie tak jak to pokazano na mapie.  

I.Konopa – Dyrektor WIiPP – odpowiedziała, że wniosek Gmina złożyła w zakresie 

wykreślenia z inwestycji odcinka, który przebiega przez Chrośnę, a wprowadzony został nowy 

odcinek od węzła projektowanego na trasie S10 Solec Kujawski do Parku Przemysłowego. 

Inaczej nie możemy rozpocząć procedury jakiejkolwiek jak tylko i wyłącznie zgodnej z 

wnioskiem o dofinansowanie z Polskiego Ładu. Jest to pierwszy etap, czyli będzie realizowany 



program funkcjonalno – użytkowy przez lidera projektu tj. przez powiat inowrocławski. 

Kolejnym etapem będzie przetarg na realizację inwestycji w formule zaprojektuj i wybuduj. 

Wtedy dopiero dowiemy się jaki będzie koszt inwestycji.  

D. Chojnacki dopytał, czy drogi istniejące Nr 10 i Nr 25 będą w jakikolwiek sposób w związku 

z tym  przebudowywane.  

Odpowiedzi udzieliła I. Konopa – Dyrektor WIiPP informując, że faktyczna kwota realizacji 

inwestycji będzie znana dopiero po przetargu, w tej chwili będzie opracowywany program 

funkcjonalno – użytkowy, który będzie wskazywał wytyczne pod przetarg na realizację zadania 

w formule zaprojektuj i wybuduj. Realizacja drogi krajowej nie będzie finansowana z tych 

środków, będzie wykorzystywana istniejąca oraz projektowana infrastruktura w dostępności do 

Parków Przemysłowych, które istnieją i są projektowane przy drodze S10 tj. Park Przemysłowy 

Solec Kujawski, Bydgoski i Parki Przemysłowe projektowane czyli suchy port Emilianowo i 

Park Przemysłowy, który ma powstać ( na obszarze 400 ha).  

Radny T. Pacek zapytał o dofinansowanie ze strony Ministerstwa środków finansowych dla 

Gmin, jeśli po przetargu wyszłyby wyższe kwoty. Czy są już jakieś konkretne założenia ?  

Odpowiedzi udzieliła I. Konopa – Dyrektor WIiPP – sam koszt inwestycji został określony 

na 204 mln zł, natomiast dofinansowanie jest w wysokości  prawie 200 mln zł i nie może być 

wzrostu wartości dofinansowania. Wtedy gminy i powiaty, które podpisały list intencyjny będą 

się zastanawiały, jeśli wyjdzie koszt zdecydowanie wyższy czy będą partycypować w kosztach 

czy ta inwestycja jednak nie dojdzie do skutku. Jeśli natomiast na dzień dzisiejszy ograniczamy 

długość odcinka przebudowywanego, to można spodziewać się, że zmieścimy się w tej kwocie. 

Natomiast dopiero będzie to wiadomo po realizacji przetargu.     

Innych uwag nie zgłoszono. 

 D. Chojnacki – Wice Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Inowrocławskiemu.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, 

Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, 

Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (3) 

Mariusz Damrat, Justyna Gapska, Adam Michalak. 

 

Uchwała Nr LXVII/451/23 RM została podjęta (zał. 5).  

4. Zamknięcie sesji. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym, Zastępcy Burmistrza wraz z 

pracownikami za udział w nadzwyczajnej sesji RM i zamknął obrady o godz. 13.15. 

 

Bartłomiej Czaki  

Przewodniczący 

 

Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

  

 

 

Protokołowała:  

Katarzyna Paliwoda - Kozak 


